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Bestyrelsesmøde d. 9 I 3-2020

DAGSORDEN
L. Konstituering

a. Formand

b. Næstformand

c. Kass6r

d. Andre poster, normalt web, grØnne områder, kommunen, beboerhuset

2. Opsamling på generalforsamling

a. Godkendelse af referat

b. Sand i mudderhul

c. Hække-sagen

3. Goddag og farvel arrangement

4. Årets øvrige arrangementer (datoer)

a. Grøn område dag

b. Sankt Hans

c. Juletræstænding

d. Julebanko

5. lnfo brev nr. 1" - input

6. Dokumenter til banken

7. Girafgynge og svævebane på legeplads

8. Dato for næste møde

9. Evt.

Referat:
1,. Konstituering

a. Formand: Allan. Allan oplyser at han ønsker at være formand 6t år mere og vil derefter
gerne give posten videre.

b. Næstformand: Klaus.

c. Kasserer: Jens Arne

d. Sekretær: Nanna

e. Web ansvarlig: Christen

f. Grønne områder: Nicolai

g. Kontakt til kommunen: lb

h. Kontakt til beboerhuset: iohn
2. Generalforsamlingen

Generelt god aften og godt fremmøde. Nogle var i tvivl om hvad regnvandsbrøndpuljen var.

Bestyrelsen mener det blev forklaret grundigt ved sidste generalforsamling samt i følgende info-

brev.

Vi var ikke gode nok til at få folk til at sige navn og adresse ved spørgsmål og kommentarer i salen.

Derfor er disse ikke noteret i referat.



Der var blevet bestilt for lidt smørrebrød. Sidste år var der alt for meget.

Næste år bestilles der 2 stk. pr. mand istedet for L/2.

Allan har købt en kurv til Joan som tak for samarbejdet, derudover har han købt vin til Lars Gylling

og revisoren.

Mikrofonen virkede ikke optimalt. Forslag om at købe ny samt mikrofonstativ som kan stå på

gulvet. Klaus forslår trådløs model, da mikrofonen derved kan sendes ned i salen ved spørgsmål og

kommentarer. Klaus kan evt. skaffe trådløs mikrofon gennem arbejde ellers kan Jens Arne købe.

Næste år bliver regnskabet ikke fremlagt, men bare vist på storskærm. Regnskabet bliver som

vanligt sendt ud med indkaldelse og folk har derfor selv mulighed for at kigge det igennem. Hvis der

så er spørgsmål og kommentarer kan disse tages op til generalforsamling.

a. Referat mangler underskrift til Lars Gylling og kan derfor ikke godkendes. Klaus printer et
nyt og sender rundt til underskrift.

b. Der er sendt ønske om at der skal ligges grus i mudderhul ved "smutvejen" til cykelstien i

Teglmarken vest. Det er kommunal grund og bestyrelsen vil derfor ikke reparere på

mudderhul.

c. Til generalforsamlingen blev bestyrelsen pålagt at undersøge om man kan ændre
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deklarationen.

t. Hvis ikke de vil det, skal vi høre om det kan ændres i ordensreglementet.

2. I så fald, er det nok at det står i ordensreglementet? Altså er det gældende.

Når ovenstående er afklaret vil vi i skrive nyt forslag til ordensreglement og

indkalde til ekstraordinær generalforsamling. Derved kan vi få godkendt det nye

ordensreglement inden vi sender det ind til godkendelse hos kommunen.

lb undersøger sagen i samarbejde med kommunen og Klaus står klar til at hjælpe ved

behov.

d. Allan laver ny liste over bestyrelse og suppleanter.

3. Goddag/farvel arrangement: 3. april 2020 kl. 18

4. Åretsarrangementer:

a. Grøn områdedag: 13. juni. Rundstykker kl 9.30, arbejdet starter kl. 10.

b. Sankt Hans: 23. juni kl. 18.30

c. Juletræstænding: 26. november kl. 18.30

d. Julebanko: 30. november kl. 19

5. lnfobrev

Allan skriver infobrev.

a. Bestyrelsens medlemmer præsenteres og konstitueringen

b. Der vedlægges referat af generalforsamlingen

c. Datoer for årets arrangernenter

d. Der påbegyndes snart renovering af en del af vandkanalen i området.
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e. Der skal være auktion over det træ der er blevet fældet. Fastlagt til d. 6. april kl 18. Allan og

Klaus står for auktionen. Det er kun beboerne i Teglmarken der kan byde på træet. Træet

bliver solgt i "bunker" .

6. Dokumenter til banken:

Banken skal bruge underskrevet referat fra generalforsamlingen, underskrevet referat fra

konstituerende bestyrelsesmøde samt oplysninger på bestyrelsens medlemmer.

Jens Arne sender oplysninger samt sender opfølgning til de medlemmer der skal i banken med

persondokumentation.

7. Girafgynge og svævebane:

Jens Arne kontakter smed for at ordnet beslag til girafgynge.

Jens Arne og Nicolai finder en løsning på at få svævebanen op og k6re igen.

8. Dato for næste mØde: 20. april kl 18.45 ved pumpehuset. Klaus tager kage med.

9. Evt.

a. Nicolai: Hvorfor skal rengøringen selv stå for at vaske klude?

Der kommer vaskemaskine. Den skulle være bestilt men er ikke kommet endnu.

b. Jens Arne: JA og JH har snakket om Bluetooth til musikanlæg i beboerhus, når JA har

repareret en defekt indgang på forstærker.

c. Ib: Forslår at vi på kommende møder har et punkt der hedder "nytfra formanden" ligesom

vi har "nyt fra kommunen" osv. Vedtaget.

lb har taget kontakt til kommunens skiltemand for at få opdateret "knallerter forbudt" skilt.

Afventer svar herfra.

lb kontakter kommunen oE gør opmærksom på at de ønskede træer er fjernet så der nu er

plads til at de aftalte stier ved rækkehusene kan blive renoveret.

Nanna Sigaard Lassen

Sekretær


